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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for straightening coiled strip material and for inserting the same into the feeding means of a processing
machine, consisting of an unwinder (1) and, arranged downstream from the latter, a straightening unit (6) which is fitted with lower and upper
straightening rollers and, if appropriate, feed rollers. In order to provide a device of the generic type which not only allows direct receipt of the strip
beginning "unwinder/straightening unit", but also a transfer of the strip beginning "straightening unit/feeding means" and, additionally, a setting of the
distance between the straightening unit and the feeding means of the processing machine in such a way that optimum loop formation is guaranteed,
it is proposed according to the invention that the straightening unit (6) can be moved between the unwinder (1) and the feeding means of the
processing machine, preferably a press. The unwinder (1) and the straightening unit (6) are arranged on a common platform (2). The straightening
unit (6) is attached to, preferably suspended on, one or more guides (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Geraderichten von zu Spulen aufgewickeltem Bandmaterial und zur Einführung desselben in den
Vorschub einer Weiterverarbeitungsmaschine, bestehend aus einem Abwickler (1) und einem diesem nachgeordneten Richtwerk (6), welches
mit Unter- und Oberrichtrollen sowie ggf. Einzugrollen ausgerüstet ist. Um eine gattungsgemäße Vorrichtung zu schaffen, welche nicht nur eine
unmittelbare Bandanfangübernahme "Abwickler-Richtwerk", sondern auch eine Bandanfangübergabe "Richtwerk-Vorschub" und darüber hinaus
eine derartige Einstellung des Abstandes zwischen Richtwerk und Vorschub der Weiterverarbeitungsmaschine ermöglicht, das eine optimale
Schlaufenausbildung gewährleistet ist, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß das Richtwerk (6) zwischen Abwickler (1) und dem Vorschub
der Weiterverarbeitungsmaschine, vorzugsweise einer Presse, verfahrbar ist. Der Abwickler (1) und das Richtwerk (6) sind auf einer gemeinsamen
Plattform (2) angeordnet. Das Richtwerk (6) ist an einer oder mehrerer Führungen (7) angebracht, vorzugsweise aufgehängt.
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